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Vragen van de leden Dibi
(GroenLinks) en Dijsselbloem
(PvdA) aan de minister voor Wonen,
Wijken en Integratie over de eisen en
wensen van gemeenten aan
taalaanbieders van
inburgeringsexamens. (Ingezonden
14 juli 2008)

1
Bent u bekend met de
afrekensystematiek die gemeenten
kunnen hanteren bij trajectaanbieders
van inburgeringsexamens, waarbij de
trajectaanbieder eerst een percentage
van de trajectprijs krijgt bij deelname
aan het examen binnen een bepaalde
termijn en vervolgens het andere deel
van de trajectprijs ontvangt bij
slagen? Kunt u in kaart brengen
hoeveel gemeenten een dergelijke
systematiek hanteren?

2
Klopt het dat slechts 50% van de
deelnemers slaagt? Deelt u de angst
dat trajectaanbieders in financiële
problemen kunnen komen omdat zij
een grote som geld mislopen
aangezien de trajectprijs niet
helemaal vergoed wordt?

3
Kunt u aangeven of, en zo ja hoeveel
trajectaanbieders op deze manier in
problemen zijn gekomen? Bent u van
plan dat aan te pakken? Zo neen,
waarom niet? Zo ja, wat gaat u doen?

4
Is bekend of gemeenten budget voor
inburgeringscursussen overhouden?
Zo ja, is bekend waar deze middelen
dan wel aan worden besteed?

5
Deelt u de mening dat een dergelijke
systematiek kan leiden tot selectie
aan de poort omdat taalaanbieders
makkelijke inburgeraars eerder
laten deelnemen dan moeilijke
inburgeraars? Deelt u de mening dat
deze ontwikkeling onwenselijk is?
Zo ja, wat gaat u daaraan doen?
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